
Protokół Nr 91/17 
posiedzenia Kolegium Prezydenta Miasta Łodzi 

odbytego 4 sierpnia 2017 r. 
w godzinach: 1430 – 1440 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Hanna Zdanowska    –  Prezydent Miasta  
2. Wojciech Rosicki     –  Wiceprezydent Miasta 
3. Marek Kondraciuk     –  p.o. Dyrektora Departamentu Spraw Społecznych 
4. Jarosław Chwiałkowski    –  p.o. Dyrektora Departamentu Obsługi i Administracji 
5. Małgorzata Wojtczak     –  Dyrektor Wydziału Budżetu 
6. Ireneusz Wosik       –  Dyrektor Biura Audytu Wewnętrznego i Kontroli 
7. Agnieszka Dyśko      –  p.o. Zastępcy Dyrektora Biura Prezydenta 
8. Katarzyna Korowczyk                   –  Dyrektor Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego 
9. Jolanta Baranowska    –  Inspektor w Biurze Rzecznika Prasowego i Nowych  

                                                           Mediów 
 
Ponadto w posiedzeniu wzięły udział inne osoby wyszczególnione w dalszej części protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła: Hanna Zdanowska – Prezydent Miasta. 
 
Porządek dzienny posiedzenia: 
 
1. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie: 
 
 1/  określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich 
pobierania. 

  
2. Informacja dotycząca usunięcia wiatrołomów.  
  
Ad. 1. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Łodzi przedstawiła:  

 
– z-ca dyr. Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Elżbieta Jaszczak w sprawie: 
 
 1/  określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich 
pobierania. 

 
 
Prezydent Hanna Zdanowska zaakceptowała projekt uchwały i poleciła skierować go pod 
obrady Rady Miejskiej. 
Ponadto Pani Prezydent poleciła przedstawienie w dniu 7 sierpnia br. w godzinach 
popołudniowych informacji dotyczącej liczby osób korzystających ze świadczeń socjalnych 
w okresie ostatnich 3 lat, z rozbiciem na każdy rok. 
 

  
 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
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Ad. 2. Informację dotyczącą usunięcia wiatrołomów przedstawiła z-ca dyr. Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji Iwona Safjanowska. 
 
 
Prezydent Hanna Zdanowska przyjęła informację i zaakceptowała rozwiązanie 
rekomendowane przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji. 
 

  
 Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
 
Na tym posiedzenie Kolegium zakończono. 
 
 
 

   Posiedzeniu przewodniczyła 
 

 
 
                  Hanna ZDANOWSKA 
               Prezydent Miasta 
 
 
 
 
 
 


